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ZAPISNIK 
SA 6 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
6. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 27.10.2023. s početkom u 14 sati u prostorijama 

MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 
• Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 
• Mario Tomić, zamjenik predsjednika VMO 
• Maja Bubaš, članica VMO 

 

Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Ivica Kerik, član VMO 
• Zlatko Meić, član VMO 

 
 
Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Mjesnog odbora za 2024. – očitovanje na odgovor Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav 

2. Informacija o održanom sastanku u prostorijama KD Autotroleja 
3. Zahtjevi mještana  
4. Komunalna problematika 
5. Razno 

 
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik VMO upoznaje članove Vijeća da je Odjel gradske uprave za komunalni sustav na 
temelju dostavljenih materijala Vijeća, dao tabelu u kojoj su prikazani svi prijedlozi VMO istim 
redoslijedom kako su navedeni od strane VMO. Uz svaku stavku od strane Odjela gradske 
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uprave za komunalni sustav upisana je procjena iznosa sredstava potrebnih za realizaciju ili 
objašnjenje zbog kojeg prijedlog VMO ne može biti uvršten. Od VMO se traži da utvrdi ostaje li 
kod ranije danog rasporeda prioriteta, te je Vijeće upoznato s odgovorom koji je u tabeli 
naveden i planiranim sredstvima za prioritete održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području MO Sv. Kuzam u iznosu od 17 677,00 eura. Temeljem predloženog 
prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Mjesnog odbora 
Sv. Kuzam od strane Vijeća MO Sv. Kuzam za 2024. od nadležne službe Grada dobiven je 
sljedeći odgovor: 
1. Uređenje prostora i postava fitnes sprava uz  sportsko igralište sjeverno od dječjeg parka 
Placa u ulici Sveti Kuzam između kućnog broja 9 i kućnog broja 11– u nadležnosti ZKD – u 
komentaru je navedeno da se ne prihvaća. Obrazloženje je da postavom fitnes sprava na 
predložene lokacije onemogućilo bi se korištenje igralište za igre s loptom na siguran način. 
Istovremeno, u tijeku je postupak javne nabave za tehničku pripremu izgradnje fitnes parka 
sjeverno od igrališta za igre s loptom (usvojen prijedlog 2022. godine za 2023. godinu). 
Predsjednik podsjeća da je prijašnje Vijeće usvojilo kroz Plan raspodjele sredstava za 
komunalne prioritete na području mjesnog odbora Sv. Kuzam za 2023. godini izradu tehničke 
pripreme za postavu fitnes sprava na prostoru sjeverno od igrališta za igre s loptom u Ulici Sveti 
Kuzam između kućnog broja 9 i kućnog broja 11 za koji su izdvojena sredstva u iznosu od 
4.645,00 eura.  
2. Dodatno opremanje dječjeg igrališta u ulici Sveti Kuzam istočno od kućnog broja 52 – u 
nadležnosti ZKD – u komentaru navedeno - postava kombinirane sprave za djecu – procjena 
radova iznosi 8.200,00 eura 
3. Nastavak sanacije kolnika u Ulici Sveti Kuzam od kućnog broja 18 A do mjesnog groblja Sveti 
Kuzam – u nadležnosti R+ – procjena radova iznosi 53.400,00 eura 
4. Izrada tehničkog rješenja za proširenje javne rasvjete na dječjem igralištu u Ulici Sveti Kuzam 
između kućnog broja 9 i kućnog broja 11 – u nadležnosti EN – u komentaru navedeno - Stavku 
je obavezno uvrstiti uz stavke radova i opreme, koje idu za kompletnu realizaciju proširenja 
javne rasvjete – procjena radova iznosi 400,00 eura 
4. Radovi za proširenje javne rasvjete na dječjem igralištu u Ulici Sveti Kuzam između kućnog 
broja 9 i kućnog broja 11 – u nadležnosti EN – procjena radova iznosi 2.900,00 eura 
4. Oprema za proširenje javne rasvjete na dječjem igralištu u Ulici Sveti Kuzam između kućnog 
broja 9 i kućnog broja 11 – u nadležnosti EN – procjena radova iznosi 1.500,00 eura 
5. Sanacija kolnika u Ulici Sveti Kuzam od kućnog broja 49 do kućnog broja 57 – u nadležnosti 
R+ – procjena radova iznosi 32.800,00 
 
Prema zatraženom od gosp. Tomislava Pađena iz Odsjeka zajedničke komunalne djelatnosti 
dostavljena je dodatna obrada prijedloga MO Sveti Kuzam koja je navedena pod točkom 1, te je 
obrada traženog zahvata sljedeća: 
Građevinsko i hortikulturno uređenje prostora na površini sjeverno od igrališta za igre s loptom u 
ulici Sveti Kuzam između kućnog broja 9 i kućnog broja 11 – u tijeku je postupak projektiranja 
tehničke pripreme izgradnje fitnes parka sjeverno od igrališta za igre s loptom (usvojeni 
prijedlog od 2023. godine).  
U prijedlogu za daljnje planiranje naveden je u opisu pod građevina –iznos od 27.000,00 eura i 
pod hortikultura iznos od 5.000,00 eura. Iznosi su procjena, a stvarna vrijednost traženog 
zahvata će se znati nakon završenog projekta (smjernice za projektante će biti takve da se 
ostane u procijenjenom iznosu)  
Prijedlog za daljnje sljedeće planiranje je postava fitnes sprava na površini sjeverno od igrališta 
za igre s loptom u ulici Sveti Kuzam između kućnog broja 9 i kućnog broja 11 – te je u opisu pod 
oprema – naveden je iznos od 13.000,00 eura. Iznos je procjena, a stvarna vrijednost traženog 
zahvata će se znati nakon završenog projekta (smjernice za projektante će biti takve da se 
ostane u procijenjenom iznosu). 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da temeljem sredstva s koliko raspolaže Vijeće MO kroz  
male kom. prioritete navedeno se ne može uzeti ni u razmatranje, a kako je danas dobivena 
informacija da je kroz tehničku pripremu planiran fitnes park, u kojoj je planirano više od jedne 
do dve sprave za vježbanje traži se da se pozove nadležna osoba Tomislav Pađen iz Odsjeka 
zajedničke komunalne djelatnosti i projektant kako bi se zajednički izašlo na teren i kako bi se 
dobilo mišljenje o daljnjem postupanju te mogućnost uvrštenja za realizaciju navedene stavke 
prioriteta. 
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AD 2 
Predsjednik je upoznao članove Vijeća da je dana 16. listopada 2023.g. održan sastanak u 
prostorijama KD Autotrolej. Tema sastanka je bio u svezi ukinute gradske linije 9. Sastanku su 
prisustvovali: Kristina Prijić, ekspert za odnose s javnošću Ured direktora, Marin Rajčić, 
rukovoditelj Službe prometa, Nino Paškvan, tehnolog prometa, Zoran Đekanović, tehnolog 
prometa, Dragica Fadljević, voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu, Lorenzo Tommasi, 
predsjednik Vijeća MO Sv. Kuzam, Ivan Pribanić, zamjenik predsjednik Vijeća MO Draga i 
Jasna Rendulić, tajnica MO Draga i Sv. Kuzam 
Predsjednik je upoznao da su se nadležni iz Autotroleja osvrnuli na temu zbog koje je Vijeće 
MO Draga i Sv. Kuzam zatražilo sastanak. Odgovor Autotroleja na postavljene upite bio je 
negativan ili ga nije ni bilo, a jedan od bitnih razloga po kome je Autotrolej dao negativan 
odgovor je u pomanjkanju vozača. Konstatacija je da Autotrolej ima saznanja o željama i 
potrebama mještana ne samo za Dragu i Sv. Kuzam nego i za ostale korisnike, međutim 
manevarski prostor je skučen, jer je problem što je vozača na linijama smanjeno a što je ispod 
minimuma da bi se udovoljilo svim potrebama i željama korisnika. 
Predstavnici Mjesnih odbora prisutni na dogovoru ukratko su upoznali predstavnike KD 
Autotroleja s problemima s kojima se susreću sumještani koji su prisiljeni koristiti javni prijevoz 
prigradskih linija 25 i 26 a nakon ukidanja gradske linije br. 9. Ujedno su podsjetili predstavnike 
Autotroleja na dosad učinjeno od strane Vijeća MO Draga i Sv. Kuzam te dobivenim odgovorom 
nakon pune dvije godine i dvije požurnice voditeljice Odsjeka za mjesnu samoupravu nisu 
ispunili očekivanja mještana gdje između ostalog se spominje od strane Odjela gradske uprave 
za komunalni sustav, Direkcije plana, razvoja i gradnje da linijom br. 9 su se uglavnom koristili 
putnici Bakra što smatraju netočnim jer su ukinutu liniju svakodnevno koristili mještani Sv. 
Kuzma i Drage, stanovnici Grada Rijeke. Predstavnici Autotroleja između ostalih razloga 
ukidanje gradske linije br.9 spomenuli su kao gore navedeno nedostatak broja vozača o čemu 
prisutni predstavnici MO mogu donijeti i uvažiti razumijevanje. U zamjenu za ukinutu liniju 
predlažu mogućnost nadopune postojećeg voznog reda linije 25 i 26 u jutarnjem terminu. 
Nadalje je postavljen upit i u svezi mještana naselja Baraći kojima je ukinuto autobusno 
stajalište koje je bilo u 1 zoni, pa sada mještani Barača imaju polazak s autobusne stanice koja 
je uvrštena u 2 zonu, te izrađuju skuplje karte (nadoplaćuju svoje autobusne karte) za zonu 2. 
Predstavnici Autotroleja pojasnili su da se svi vozni redovi prilagođavaju i sastavljaju po 
prioritetima ponajprije za potrebe prijevoza školske djece i radnih ljudi koji idu na posao, pa 
nadalje prema ostalim prioritetima. Što se tiče sadašnjeg voznog reda linije 25 i 26 i zatraženog 
od strane MO, slažu se da se izvidi postoji li mogućnost dodavanje dodatne potrebne linije.  
Na sastanku je donesen sljedeći zaključak: 
Pogledati će se između dosadašnjih polazaka od Delte do Sv. Kuzma od 8 do 12 sati i obrnuto 
(s time da su do 8 sati zauzeti svi kapaciteti prigradske linije 25 i 26) kako bi se nastojalo uzeti u 
obzir za dodavanje dodatne linije.  
Po postavljenom upitu korištenja II zone javnog gradskog prijevoza mještana naselja Barači, 
Vijeće MO Sv. Kuzam će dostaviti ortofoto kartu s prikazom kućnih brojeva mještana Sv. Kuzma 
koji administrativno pripadaju Gradu Rijeci. A KD Autotrolej će dostaviti odgovor i na ovo pitanje. 
Presjednik nadalje upoznaje da je nakon navedenog sastanka stiglo očitovanje Autotroleja u 
kojem obaviještavaju kako je napravljen prijedlog novog voznog reda s dodatnim polascima te 
da će biti dostavljen nakon što se napravi i prijedlog rebalansa Plana poslovanja obzirom da je 
riječ o novim kilometrima te povećanju subvencije. 
Prije dva dana dostavljen je vozni red s tri dodatna polaska koji s primjenom kreću 6. studenog 
2023. godine, uz napomenu kako polasci ne ulaze u Baraće. Riječ je o testnom periodu od 
mjesec dana tijekom kojeg će se vidjeti realna situacija na terenu te pratiti broj putnika, a kako 
bi donijeli konačnu odluku o opravdanosti uvođenja dodatnih polazaka. 
Nakon svega iznesenog donesen je sljedeći  
Zaključak: 
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da bi trebalo uvesti ponovno minibus koji je do ukinuća 
gradske linije broj 9 prometovao do Baraći (dio Sv. Kuzma) s novim rasporedom. Na Baraćima 
žive pola mještana Sv. Kuzma (školska djeca, radni ljudi te starije osobe) koji su koristili ukinutu 
liniju br.9. Po predloženome od stane Autotroleja korisnici prijevoza bi trebali pješačiti oko 600 
metara do autobusne stanice koja se nalazi u centru Sv. Kuzma, time bi trebali preći opasno 
raskršće gdje je bilo i smrtnih slučajeva kao i dodatnih 100 metara glavnom cestom bez 
nogostupa i pješačkog prijelaza. 
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AD 3 
• Vijeću Mjesnog odbora Sv. Kuzam obratio se je mještanin iz ulice Sv. Kuzam kbr.1 s 
primjedbom da se cesta do njihove kuće ne održava tj. da se ne uklanja nepoželjna vegetacija 
8zarasla preko postojećih zidića i zaštitne ograde) i ne orezuju grane koje idu u gabarite kolnika, 
te su zatražili da se navedeno ukloni i očisti. 
Rijeka Plusu dostavio se je mail s dobivenom primjedbom i slikama stanja na terenu, te je 
dobiven odgovor da se vegetacija uklanja uz prometnice nerazvrstanih cesta, unutar slobodnom 
profilu. Ukoliko vegetacija izvire iz privatnih parcela ili unutar zidova koji ograđuju prometnice ili 
slično (vrtovi, okućnice..) vegetacija se ne uklanja, već su to dužni napraviti vlasnici privatnih 
posjeda. 
Predsjednik nadalje upoznaje da kako s odgovorom nije bio zadovoljan zatražio je da nadležni 
iz Rijeka Prometa izađu na teren te da se utvrdi činjenično stanje po prijavljenom. 
Nakon obavljenog zajedničkog izvida nadležnih iz Rijeka Prometa i predsjednika dobiveno je 
očitovanje da će se fizičko uklanjanje vegetacije na lokaciji Sv. Kuzam dio ispod nadvožnjaka 
prema kbr.1 u planu tijeko studenog mjeseca ukoliko dozvole vremenski uvjeti. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje. 
 
• Prema dostavljenoj pritužbi mještanina iz ulice Sv. Kuzam kbr.22, koju je Vijeće dostavilo 
Energu dobiveno je očitovanje da se zamjena rasvjetnih tijela provodi kroz modernizaciju javne 
rasvjete Grada Rijeke. Stara neučinkovita i ne ekološka rasvjetna tijela mijenjaju se 
suvremenim, učinkovitim, ekološkim LED rasvjetnim tijelima prema Projektu modernizacije 
javne rasvjete Grada Rijeke iz 2021. godine. Unutar tog projekta prema izrađenim svjetlo 
tehničkim proračunima točno su specificirani tipovi LED rasvjetnih tijela koji se mijenjaju za 
svako postojeće rasvjetno mjesto. Modernizacija javne rasvjete Grada Rijeke predviđa zamjenu 
kompletne javne rasvjete u gradu Rijeci koja će se realizirati nekoliko godina. Kako se projekt 
zamjene rasvjetnih tijela provoditi u više faza (godina) vodi se računa da svaki od 34 mjesna 
odbora bude približno jednako zastupljen (unutar tri godine). U ovoj godini na području MO 
Sveti Kuzam zamijenjeno je 35 rasvjetnih tijela. 
Nadalje navodi se da dobivena pritužba od mještanina da rasvjetna tijela nisu zadovoljavajuće 
jačine svjetlosti ne stoji. U konkretnom slučaju radi se o prevelikoj udaljenosti od cca. 55 m 
između dva postojeća rasvjetna tijela (jedno kod šterne i drugo kod kućnog broja 10). 
Standardna udaljenost između dva rasvjetna tijela trebala bi biti cca. 30 m kako bi se postiglo 
jednoliko osvjetljenje ceste. 
Projekt modernizacije javne rasvjete Grada Rijeke predviđa samo zamjenu rasvjetnih tijela, ne i 
montažu novih rasvjetnih mjesta. Kroz komunalne prioritete proširenja javne rasvjete mjesnih 
odbora provodi se montaža novih rasvjetnih mjesta. Ukoliko postoji potreba za novim rasvjetnim 
mjestima zbog neosvijetljenih lokacija potrebno je Energu ili Gradu Rijeci poslati zahtjev, a 
Energo će izvršiti obradu i procjenu sredstava te poslati Vijeću MO na usvajanje (trenutno su 
liste prijedloga komunalnih prioriteta u fazi obrade). 
S dobivenim odgovorom Energa upoznat je i mještani koji nije zadovoljan sa odgovorom uz 
konstataciju da i stara neučinkovita rasvjetna tijela su bila na istim pozicijama tj. na istoj 
udaljenosti cca 50 m. i sve se vidjelo te nije bilo zamračenih predjela ulice, dok su ova nova 
učinkovita rasvjetna tijela na tim pozicijama neefikasna i postoje zamračeni dijelovi ulice. Stoga 
mještanin smatra da iste treba zamijeniti sa jačima ili izvršiti nove svjetlotehničke proračune. 
Temeljem svega navedenog zatražilo se od nadležnih iz Energa zajednički obilazak navedene 
lokacije te je isto i provedeno. Na terenu su bili prisutni gosp. Filip Jerkić iz Energa, mještanin, 
zamjenik predsjednika i predsjednik te nakon konstatiranog na terenu dobiveno je očitovanje 
Energa da u svezi proširenja javne rasvjete u ulici Sv. Kuzam kod kućnog broja 4 (kod ''šterne''), 
izvješćujemo da je primjedba mještanina opravdana. 
Predlaže se da se navedene stavke uvrste na listu prijedloga komunalnih prioriteta proširenja 
javne rasvjete MO Sveti Kuzam za 2024. godinu te je dostavljena procjena potrebnih sredstava 
za izvođenje istih: 
1. Izrada tehničkog rješenja za proširenje javne rasvjete u Ulici Sveti Kuzam kod kućnog broja 4 
- 200,00 eura (NAPOMENA: stavku je obavezno uvrstiti uz stavke radova i opreme, koje idu za 
kompletnu realizaciju proširenja javne rasvjete) 
2. Radovi za proširenje javne rasvjete u Ulici Sveti Kuzam kod kućnog broja 4 -100,00 eura 
3. Oprema za proširenje javne rasvjete u Ulici Sveti Kuzam kod kućnog broja 4 - 300,00 eura 
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Radovi predviđaju montažu jednog novog LED rasvjetnog tijela na postojeći betonski stup. 
Zamjena postojećeg rasvjetnog tijela s novim jače snage, prema zahtjevu s terena, izvesti će se 
u narednom razdoblju (najvjerojatnije slijedeće godine, kad Energo dobavi predloženo rasvjetno 
tijelo). 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam primilo na znanje, te će se o predloženim stavkama za uvrštenje na listu 
prijedloga prioriteta MO Sv. Kuzam za 2024. raspravljati na sljedećoj sjednici . 
 
 
AD 4 
Predsjednik je dao sljedeće informacije: 
- Sukladno usvojenom kom. prioritetima Mjesnog odbora Sv. Kuzam za 2023. KD Čistoća 
obavijestila je da su izvedeni radovi na ličenju tribina i ograde na boćalištu Sv. Kuzam. 
- Temeljem održanog zajedničkog obilaska predsjednika VMO i nadležne osobe iz Odsjeka 
zajedničke komunalne djelatnosti i izvođača dogovoreno je i realiziran popravak kvake na 
ulaznim vratima u dječji park Placa.  
Komunalnom redarstvu prijavljeno je sljedeće: 
- da nakon izvedenih radova nastali prekop javne površine – dio prometnice na Sv. Kuzmu kod 
kbr.25 još nije asfaltiran. 
- da nepoželjna vegetacija i grane ulaze u gabarite nerazvrstane ceste na području od mjesnog 
groblja Sv. Kuzam do bivše obalne radiostanice, te je otežano prometovanje na navedenoj 
lokaciji. Zatraženo je daljnje postupanje i rješavanje. 
 
Rijeka Plusu prijavljeno je sljedeće: 
- da je potrebno asfaltirati oštećen kolnik ispred Hrvatskog doma Sv. Kuzam. Dobiven je 
odgovor da se sanacije izvršavaju u sklopu redovnog održavanja te da se moli za strpljenje 
obzirom da ovakvih oštećenja ima na više lokacija. 
- da u tkz. Naselju Barači postoji oštećenje na kolniku kod Sv. Kuzam kbr. 53 ( ulegnuće na 
kolniku) i kod. kbr.49 (udarna rupa) te se traži provjera i postupanje. 
 
Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost prijavljeno je sljedeće: 
- u dječjem parku Placa oštećena daska na klupi koja je dio novopostavljenog seta  
- na sportskom igralištu postoji potreba da se oliči ploča od koša, te postavi mreža koja 
nedostaje, a na na postojeća dva gola: na jednom mreža nedostaje, a na drugom je mreža 
pokidana. 
- da se ukloni raslinje koje je izraslo na terasi ispred i iza Hrvatskog doma Sv. Kuzam. 
- da je oštećena i skinuta ograda uz park Vidikovac, te je zatražen popravak oštećenja i postavu 
iste.  
- da je oštećena oglasna ploča na autobusnoj stanici na Sv. Kuzmu, pa je zatražen popravak 
navedenog oštećenja. Dobivena je povratna informacija da je poslan nalog izvođaču kako bi se 
izvršio popravak. 
 
Kako se bliži dan Svih svetih a kako mještani obilaze mjesno groblje Sv. Kuzam zatraženo je od 
Odsjeka za zajedničku komunalnu djelatnost da se izda nalog kako bi ovih dana prošla čistilica 
nerazvrstanom cestom koja vodi do prilaza groblju.  
Nadalje je prijedlog je da se KD Kozali dostavi zahtjev da se u dane obilježavanja Svih svetih i 
Dušnog dana 01. i 02.11. uključi reflektor na mjesnom groblju Sv. Kuzam od 18 sati do 21 sat. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam se složilo s navedenim. 
 
 
AD 5 
• Predsjednik daje informaciju da je 11. listopada održana u Gradskoj Vijećnici prezentacija 
rada i suradnje Vijeća mjesnih odbora i nadležnih službi u rješavanju komunalne problematike 
na području grada Rijeke. Na prezentaciji koju je organizirao Upravni odjel za poslove 
Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu, Odsjek za mjesnu samoupravu u 
suradnji sa ostalim upravnim odjelima gradske uprave i službama pojedinih komunalnih i 
trgovačkih društava bio je nazočan predsjednik i zamjenik predsjednika Vijeća MO Sv. Kuzam. 
Cilj prezentacije je bio dati osnove informacije vijećima o radu i nadležnostima pojedinih službi, 
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te ukazati na dobre stvari u dosadašnjem funkcioniranju, ali i osvrnuti se na kritične točke i 
potrebe sa mogućnošću predlaganja boljih i efikasnijih rješenja u otklanjanju problema, bilo da 
se radi o komunikaciji između VMO-a i nadležnih službi, odnosno u zajedničkom nastojanju 
rješavanja pitanja i potreba građana.  
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje. 
 
 
• Predsjednik podsjeća da je svim članovima Vijeća dostavljeno pismo gradonačelnika na temu 
Vijeća građana. U pismu je link na kojem se nalazi anketa pripremljena za Vijeće MO kroz koju 
Vijeće građana želi prije ankete koja će biti za građane dati priliku članovima  Vijeća da kroz 
anketu daju neko svoje viđenje rada vijeća, suradnje sa građanima i gradskom upravom. Istu su 
članovi Vijeća MO mogli ispuniti do 24. listopada 2023.  
Predsjednik na postavljeno pitanje da li je netko ispunio anketu dobio je od članova Vijeća 
negativan odgovor. 
 

• Isto tako članovima Vijeća dostavljena je informacija i link o otvorenom (od 12. listopada do 
11. studenog 2023.) savjetovanju s javnošću o nacrtu prijedloga Odluke o određivanju naknade 
za rad članova mjesnih odbora. Po završetku savjetovanja, biti će objavljeno Izvješće o 
provedenom savjetovanju. 

 
 
Sjednica je završila u 16,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


